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  . הישיבה משודרת בשידור ישיר בפייסבוק עתלית והציבור מוזמן לצפות  ,ערב טוב :מðכ"ל
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  לא התקבלו הסתייגויות לפרוטוקול כל המסמכים שהוצגו צורפו אליכם למייל כðלווים והם 

  לאחר שייחתם.   מהווים חלק מהפרוטוקול

  מאושר. 08-23לפיכך פרוטוקול 
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 –  עדכוðי מðכ"ל .2

חברים מצוידים   11כיתת הכוððות הוקמה והיא מוðה  :כיתת כוððות ומשמר השכוðה  .א

הגופים מוðחים משטרת ישראל. ביום רביעי  2חברים.  18בðשק, משמר השכוðה מוðה  

הבא ðקיים טקס קטן בðוכחות משטרת ישראל, מועצה וחברי וועד וðצייד אותם בציוד  

 .פðס ובקבוק טרמי   ,גב ובתוכו אפוד זיהוי, כובע זיהוי, חליפת סערהאישי ðוסף: תיק 

משרד הפðים אישר הצטיידות לחמ"ל של פריטים מסוימים מה איפשר את  :הצטיידות  .ב

רכשðו גðרטור גדול ðייד להפעלת   רכישתם שלא מתקציב הוועד או מחשבון השמירה:

מכשירי קשר ðוספים, תיקי עזרה ראשוðה ותיקי רופאים לפי מפרט של מכלול   20  ,החמ"ל

   .ואפודים זוהרים  מגאפוðים ,רפואה, פðסים

 . אישרה את חידוש גביית היטל השמירה בעתלית מליאת המועצה -היטל השמירה   .ג

 הוא יופעל עד סוף החודש.    ,06:00  -20:00 פועל בלילה בין השעות -סייר לילה   .ד

  

  פרויקטים  

עבודות   :הרחבת דרך הים בין הכðיסה לחצרות איכרים ועד לרחוב הסלעדרום  7110  .א

ðשאלה שאלה לגבי   .העבודה תארך כשðה עם מיðימום הפרעה לתðועה ,החישוף החלו

העצים בכיכר האובלית: העצים ðבדקו ע"י אגרוðום שקבע איזה עצים ðיתן להעתיק  

מי שחשב שמדובר   .ואיזה לא. אðו ðעשה כל מאמץ שכל מה שðיתן להעתקה יועתק

  בדקלים בכðיסה לעתלית טעה. לאף אחד אין כווðה לעקור או לפגוע בשדרת הדקלים

 המסמלת את עתלית והיא משולבת בפיתוח אזור התעסוקה הצפוðי. 

: עבודת ריבוד השכוðה הסתיימו אך טרם בוצעה מסירה, השדות שצ"פ צפוðי בשכוðת   .ב

לאחר שתפתר בעיית   . רחוב החיטה יטופל גם הוא בהקדםמסוימיםוישðם ליקויים 

המתקðים במקום כולל    ,גן השעשועים בשלבים אחרוðים של עבודות תשתית ðיקוז ברחוב.

 הצללה. 

הפסקות    ,לא תמיד בקצב ועם פגיעות בתשתיתהעבודות ברקפת ðמשכות,  :רחוב הרקפת  .ג

שוחחðו עם הקבלן המבצע וכעת כשðתן מפקח התשתיות חזר   .מים וחשמל ðקודתיות

 ממילואים הפיקוח יהיה הדוק יותר. 

: השלמðו במפרים במספר רחובות ðוספים בעתלית: השלדג ברכס, האשל ויפה במפרים  .ד

 . וברחוב המחתרות ðוף

יוסי שימש כרכז . יוסי תורג'מן רכז הðוער סיים בסוף ðובמבר את תפקידו-מרחב הðוער  .ה

רחב הðוער במשך שðים ארוכות בהן בðה את וייצב את מרחב הðוער. ברצוðי  מðוער ומðהל 

שðות   4להודות ליוסי על שðות עבודה רבות וקידום ðוער עתלית במגוון תחומים ועל  

עבודה משותפת שלו איתי. בשלב זה המועצה ומחלקת הðוער פועלים על מðת לאתר  

כל הפעילויות המתוכððות יתקיימו כסדרן. אðו ðפרד מיוסי במהלך   .מðהל/ת למרחב הðוער

 .החודש הבא בצורה מסודרת 
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 -עדכוðי יו"ר .3

  . ðושאים לסדר היום  2מבקש להוסיף 

 .והעסקת עובדי קבלןוðדליזם : בהמשך לבקשתה של תמי שמואל  .א

  מי בעד לדון בðושא זה? 

  7 -בעד

  ð- 0גד

  ð - 0מðע

  . הðושא יעלה לדיון בהמשך לסדר היום -החלטה

 .שימוש בטורקיז כחמ"ל ציוד, תרומות וחלוקת מðות מזון למשפחות מפוðים  .ב

  . מתðגדת להעלות את הðושא, הוא לא היה בסדר היום -מירית באבא 

  להעלות זאת להצבעה בוועד. את ביקשת  -ישראל שורק 

סדר יום מתקבל מראש מה שמאפשר לחברי הוועד/ מליאה    -יועמ"ש עו"ד אריאל פישר 

הם (כאילו) יכולים להפוך את סדר מהחברים  חלקואם מגיעים רק   לכלכל את צעדיהם

. אם יותר ממחצית הצביעו בעד קיום הישיבה אזיי המשמעות היא שגם היום ללא רוב

    .אם כל חברי הוועד/ מליאה היו ðוכחים לא היה בכך כדי לשðות את התוצאה

  

  הצבעה

מי בעד לדון בסיום השימוש בטורקיז כמרכז חלוקת מזון למפוðים ואיסוף תרומות  

  לחיילים ולמפוðים?

  5 -בעד

  ð- 1גד

  ð - 1מðע

  :החלטה

  . הðושא יעלה לדיון בהמשך סדר היום

  

 דיון והצבעה לפðי הגשה למועצה.  :מðכ"ל + יו"ר 2024הצעת תקציב עתלית  .4

  מðכ"ל

 וכח מצב המלחמה ודחיית מועד הבחירות לרשויות המקומיותðחה לðים את  הðמשרד הפ

תקציב תפתח עם   2024הרשויות המקומיות שלא לקיים הצבעה על תקציב בשלב זה ולכן 

2023  1:12.   

 ויים   ,עם טיוטת התקציב שלחתי לכם מסמך ביאור והסבר לסעיפי התקציבðלצרכים ולשי

לא ðשאלו שאלות זולת פגישה שהתקיימה עם משה וקðין שהצביע על כמה   .הðדרשים

 תודה למשה על הארת עיðיי בðושא.  .שגיאות מספריות שהטו את התוצאה

 סות והוצאותסוקר את סעיפי התðלפי מסמך הביאור קציב הכ . 

  מש"ח 2.5-סך הכל הצורך הוא להגדיל את תקציב עתלית בכ   

 טיוטת תקציב ומכתב מלווה. -ðספחים א+ ב
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  התייחסות חברי הוועד 

, התקציב צריך  2023מצפי הסיום של  6%צריך להגדיל את התקציב ביותר מ   - משה וקðין

  ליון ₪. ימ 22.5להיות 

  . צריך להכðיס סעיף של השבחת שירותים -ערן כ"ץ 

  התייחסות מðכ"ל 

 ת להגדיל תקציב צריך לעמוד מאחורי המספריםðבוודאי שככל שהתקציב יגדל אז  ,על מ

השירותים ישתפרו אך המקור התקציבי שהמדיðה תקבע וגם המועצה עלול להיות מיסי  

 . הישוב ולכן צריכים להיות זהירים

 אין סעיף כזה ולא יכול להיות סעיף כזה. השבחת השירותים  -סעיף השבחת שירותים

 צריכה להתבטא בגידול בסעיפי תקציב ספציפיים ולא בסעיף כללי. 

  

  תוספות לסדר היום

 

 תמי שמואל   :וðדליזם בעתלית .5

שמעה ברשתות על אלימות בין בðי ðוער, לבðי הðוער אין מה לעשות בסופי שבוע. צריך 

  . לקיים הסברה לבðי הðוער

  התייחסות חברים 

  .צריך להזהיר את ההורים ואת הðוער המסתובבים בגðי השעשועים - משה וקðין

  התייחסות מðכ"ל  

עתלית מרושתת במצלמות במרבית הגðים הציבוריים והגðים ðצפים במוקד המועצה  

האחריות על התðהגות הðערים היא קודם כל של  ,ובהמשך גם במשטרת טירת הכרמל

הסברה יכולה לעזור וגם אזהרה ושימוש בכריזה בגðי השעשועים אם יש אירוע   ,ההורים

סיורי משטרה   ,שוביחריג. לא ðיתן להזהיר בכל מקום. בðוסף, ישðה פעילות על"ם בי

  וסייר שמסייר בלילה. 

  

 . . ðספח ג' פðייתה של תמי במיילתמי שמואל :העסקת עובדי קבלן .6

ðו אליה מספר אמהות ששמעו שהפועלים מדברים וצוחקים ביðבערבית ואחת הם יפ

הפועלים ðבדקים שיש  םטועðת שכיðו אותה במילת גðאי בערבית והיא מבקשת לדעת הא

  ודוברי עברית בסיסית.  להם ת.ז כחולה, שהם משלמי מיסים, בעלי תעודת יושר 

  . מבקשת לוודא שðועלים את השער האחורי במשעולים

  התייחסות חברים  

, כל חשוב לומר שלא כל הערבים אותו דבר אמðם הצטרף לבקשה של תמי אך  - משה וקðין

כ"ל בודק את  ðאðי מðיח שמ  .הערבים בעלי תעודת זהות כחולה שווים לי בזכויות

  שהם חוקיים.  הפועלים

לא  טחוðיות"י יום בגðים אðי מקבל הרבה "עצות ב 40כמי שמסייר כבר מעל  -אסף בכור

  שמעתי "שהיועצות" מתðדבות למשהו. 

  אðחðו איתם בכל דבר.  ,אðי ðגד העðיין שמדברים על ערבים -מירי לביא

  ההתðהגות שתמי תיארה צריכה להיבדק.  ,ערבית שפה רשמית במדיðת ישראל -ערן כ"ץ 
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  התייחסות מðכ"ל  

   ה על כך שערבי קיללðיה או תלוðו או למוקד וגם לא למשטרה לא הגיעה פðאלי

לא   .אם יש מקרה כזה אפשר לפðות למשטרה ללא קשר למוצאו של המקלל .מישהי

   .רק ערבים מקללים

 לגבי השאלות האחרות, 

   ו באמצעות קבלן הם בעלי אזרחות ישראלית, עד להטלתðכל הפועלים שעובדים עבור

 ðובעלי אישורים    50כולם מעל גיל  ,קיון היו מהשטחיםי הסגר על השטחים פועלי ה

הפועלים    .ןוקי יאין הרבה קופצים על המציאה להיות פועלי ð   ,מלאים. כידוע לכם

ת  ימðהל העבודה שלהם הוא ערבי בעל אזרחות ישראל .ðבדקו ואושר להם לעבוד

 מעליו מðהל אזור יהודי.  

 ו מחויבים בהתאם לכללי המכרðלוודא שהפועלים מקבלים את שכרם ואת   זא

 התðאים הסוציאליים הקבועים בחוק. 

 ו לבדוק זאת  -משלמי מיסיםðו ובוודאי לא בסמכותðלא באחריות . 

 ידיעת השפה העברית- ð שים דוברי רוסית  י אין חובה לפועלðם אðקיון לדעת עברית יש

 אשר איðם מדברים עברית האם גם אז עולה הדרישה הזאת? 

 

 ישראל שורק יו"ר הוועד -שימוש במבðה הטורקיז כחמ"ל איסוף תרומות .7

הפעילות בטורקיז היא מבורכת וðעשית באמצעות מתðדבות ומירית באבא. כיום בגלל 

המצב בטורקיז לא ðיתן לקיים פעילויות כמו של חוג הðשים או אירועים פרטיים של  

תושבים. בביקור שערך יחד עם משה וקðין בחמ"ל תרומות בקיסריה ראה שאפשר  

  . הכללהעביר לשם את 

ובית חב"ד אך מירית הודיעה   זהוצע למירית מקום חליפי בחב"ד ואף ðקבע סיור בטורקי

  שאין בכווðתה להגיע.  

ראש המועצה דיבר על הðושא בהערכת מצב ואמר בתחילה שהמבðה צריך לחזור לפעילות  

 .גם מירית כתבה שזה יבוא להחלטת וועד .בים אך לאחר מכן ביקש שהוועד יחליטשתו

  .להצביע   עדבים יכולים להתכðס ואðי בשלסיכום, זה מבðה הציבור היחיד בעתלית שתו

  הערה: מירי באבא עזבה את הישיבה לפðי שהגיעו לדיון בðושא ועל כן, לא השתתפה בו.

  

  התייחסות חברים  

  . מבקש לדעת לגבי חלוקת המזון למפוðים -אסף בכור

  המקום משמש לחלוקת מזון לכל חוף כרמל ולא עתלית.  -ישראל שורק 

  למרלו"ג בקיסריה אין בעיה לקלוט את כל מה שðמצא בטורקיז.  - משה וקðין

  חושבת שמה שðעשה הוא פרויקט יפה ואין סיבה להעביר אותו לקיסריה.   -מירי לביא

הציוד אליו את המזון אפשר להשאיר ולהמשיך   מוכן להעביר את חלוקת בית חב"ד -ישראל שורק 

  . 13:00-14:00לחלק בין 
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  הצבעה 

  מי בעד לפðות את הציוד מהטורקיז על מðת לאפשר קיום אירועים ושימוש של תושבי עתלית

  בכל יום?  13:00-14:00ולהשאיר את חלוקת המזון בין השעות 

  5-בעד

  ð-1גד

  ð - 0מðע

 

 

  

  הישיבה ððעלה  

  

 __________________           _________________  

  ישראל שורק   -יו"ר הועד            איתמר שורקי   -מðכ"ל עתלית 
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  הצעת תקציב  -ðספח א 
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  מכתב מלווה להצעת תקציב  -ðספח ב 
  

23/11/26  

  חברות וחברי הוועד  

  שלום לכולם  

  2024 תקציבהצעת  הðדון:

  הקדמה  

צה"ל וכוחות באוקטובר וגם ברגעים אילו  7- מדיðת ישראל ðמצאת במלחמה החל מה

  הבטחון ðלחמים בגבורה בחמאס ברצועת עזה ובחיזבאללה בחזית הצפון. 

לðוכח מצב המלחמה בו ישראל ðמצאת הוחלט על דחיית מועד הבחירות לרשויות  

ובהתאם לכך כל הðושא התקציבי    2024ביðואר  30-ל  2023באוקטובר   31-המקומיות מה

במועצה האזורית חוף הכרמל ובוועדים המקומיים לוט   2024שכולל אישור תקציב 

  בערפל. 

  2023על בסיס תקציב  1:12בתקציב יחסי של  2024ככל הðראה אðו ðפתח את שðת 

  כמקובל כשאין תקציב שðתי מאושר. 

יחד עם זאת, אðו, עתלית, ðציג את הצרכים שלðו גם אם כרגע לא ברור מהו התקציב  

  אותו ðקבל על מðת לקיים את הישוב ברמת חיים טובה. 

  : וילתקציב וסעיפ להלן מספר ביאורים

  הכðסות 

 גידול צפוי בהתאם לגידול במ"ר בðוי.  -מס ועד מקומי  .1

 גידול לפי החוזים והתקשי"ר ללא גידול בתקיðה. -שכר .2

 הכðסות עתלית ðוער פוצל מהכðסות מרכז המוסיקה.  .3

 ðפתח סעיף חדש.  - "הכðסות מרכז המוסיקה" .4

 פיðוי אשפה שייטת וðוספות לא צפויות.   -הכðסות שוðות מועצה .5

 כללי 

התקציב משקף את הצרכים המוðיציפליים על בסיס ההוצאה בשðה החולפת, הגידול   

 באוכלוסייה והתייקרויות. 

 5%- 4%גידול של -"סעיפי תקציב רך"

+ גידול אוכלוסייה משוער+ שיðויים בתעריפים    2023תקציב  –סעיפים מוðיציפליים 

 (חזויים ובצ"מ) 

פרויקטים קהילתיים, תרבות ובðות השירות: ההכðסות יתווספו לתקציב השוטף לפעילות  

 ðוספת. 

 הוצאות 

 ₪ מצטבר מהסעיפים השוðים.  93,000גידול של  – הðהלה וכלליות

 גידול בהוצאות השכר בהתאמה לסעיף שכר בהכðסות.  .1

₪ ðשאר כמו שהוא, לשיקול הוועד   140,000- ייעוץ בתהליך ההפרדות מחוף כרמל   .2

 המקומי.
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  תפעול ואיכות הסביבה   

 הסעיף ימחק וההוצאות יהיו מתב"ר. -חידוש ציוד אשפה .1

 -אשפה, גזם, ðיקיון רחובות עודכðו לפי מסגרות המכרז ובהתאמה לצורך סעיפי ðיקיון: .2

   הביתית, כמויות הגזם והכפלת צוות ðיקיון רחובות.  גידול בכמות האשפה

עליה בתעריפי החשמל וקבלת אחריות על רחובות חדשים  -אחזקת רשת החשמל ותאורה .3

 כולל דרך הבריכות כולל אחזקה ותוספת תאורה במקומות חשוכים בישוב הוותיק. 

גידול בשטחי הגיðון (רכס, משולש עין כרמל, דרך הים וחורשות חדשות), עליה   -גיðון .4

 בתעריפי המים ובכמות המים הðדרשת להשקיה. 

 במרבית הסעיפים. 4%הגדלת התקציב ב -תרבות וקהילה .5

 ש ðרחב מתב"ר הצטיידות לחירום.קיטון לאור ביצוע רכ -בטחון וצח"י .6

 פיצול כמו שבוצע בהכðסות. -מרחב הðוער ומרכז המוסיקה .7

 

  סיכום  

וזאת לðוכח דחיית מועד הבחירות ברשויות    1:12 2023תפתח בתקציב   2024שðת  .1

 המקומיות במדיðת ישראל ואי הוודאות התקציבית. 

  4%התקציב משקף את ההכðסות הצפויות על פי גידול אוכלוסייה משוער של כ: -הכðסות .2

 שðתי + הכðסות ðוספות מפעילות. 

ההוצאות משקפות את הצרכים הבסיסיים (מוðיציפליים) על פי תחשיבי ביצוע  -הוצאות .3

 ברוב הסעיפים. 4%ובתקציבים הרכים גידול של   2024+ גידול צפוי ב 2023של 

₪  2,502,000-ב 2024הדרישה ממועצה האזורית חוף הכרמל היא להגדיל את תקציב   .4

 16.7%:של כשהם גידול 

  

  

  בברכה                  

  

  איתמר שורקי                 

  מðכ"ל                   
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  מייל מחברת הוועד, תמי שמואל  -ðספח ג'
  

 שלום לכולם, 
 

  אבקש בישיבת הוועד הקרובה לדיון בנושאים: 
  
  - ברחבי עתלית  משחיתנות (ונדליזם) ואלימות בני נוער. 1

מבקשת לדעת מה הטיפול והמניעה בעניין, למה אין הסברה  
    בעניין?

  
(כחברת    . מבקשת לקבל מידע בנוגע להעסקת עובדי קבלן2

ועד ובהתאם לחוק חופש המידע), האם הם מועסקים עפ"י חוק  
  העסקה במדינת ישראל:

  ת.ז. ישראלית  
  משלמי מיסים  
 בעלי תעודת יושר    
  (לפחות בסיסית) דוברי עברית  

אציין כי המידע שקיבלתי הפועלים צוחקים בפני תושבות עתלית  
ואף נאמרים מילים לא ראויות כמו "שרמוטה" מלווים בצחוק ופניה  

מלגלגת (שמעתי כבר משתי נשים), היום התושבת פנתה אל  
לא היה שם מישהו    לטענה  -הצעירים בעברית והם ענו לה בערבית  

  נוסף דובר עברית ומשגיח עליהם. 
  מבקשת להתאים נוהל העסקה לרוח התקופה ו/או חידוד נהלים. 

בחדשות קיסריה על תושב פוריידיס מצרפת קישור שבו פורסם 
החשוד בתמיכה בארגון הטרור ועד לא מזמן מצאו שם    (אימאם)

מטעני חבלה בטענה שזה על רקע פלילי.  
  https://news.walla.co.il/item/3626290 כתבה: 

  
  אשמח אם חברי ועד נוספים יצטרפו לבקשתי.

  
  
  

  בברכה,
  

  תמי שמואל 
  חברת ועד עתלית 

4661905-050  |  tamioayt@gmail.com   
  


